
ПРОТОКОЛ № 04
засідання постійної комісії Кіровоградської обласної ради з питань 

з питань економічного розвитку та інфраструктури

від 03 червня 2021 року м. Кропивницький

Склад комісії - 7 осіб

Присутні — 4 особи

Секретар постійної комісії: Шаповалов В.В.

Члени постійної комісії: Кушнір  Ю.Ю., Матвієнко В.В., ,
Цапюк О.Г.

Відсутні: Ківерник В.А.,Міщенко В.П., Скічко Ю.О.

У роботі постійної комісії взяли участь:

Семенюк Ю.А. – перший заступник голови обласної ради.
Коваленко  С.П.  – голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  бюджету,
фінансів та інвестицій.
Анісімова А.М. – в.о. директора департаменту фінансів Кіровоградської обласної
державної адміністрації
Денисов Р.О. – заступник начальника управління інфраструктури Кіровоградської
обласної державної адміністрації - начальник відділу промисловості.
Зорькін  А.О.  – директор  державного  підприємства  “Агентство  місцевих
автомобільних доріг”.
Кравчук  С.М.  – головний  спеціаліст  відділу  промисловості  управління
інфраструктури Кіровоградської обласної державної адміністрації.
Палівода О.В. – в.о.  заступника начальника з експлуатаційного утримання доріг
Служби автомобільних доріг у Кіровоградській.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року № 16
“Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”
Інформує:  Анісімова Анжела Миколаївна – в.о. директора департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації

2. Про  програму  впровадження  регіональних  наукових  досліджень  у
виробництво у Кіровоградській області на 2021-2024 роки
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Інформують: Денисов Роман Олександрович – начальник управління інфраструктури
Кіровоградської обласної державної адміністрації;  Кравчук Світлана Миколаївна –
головний  спеціаліст  відділу  промисловості  управління  інфраструктури
Кіровоградської обласної державної адміністрації

3. Про  стан  ремонту  та  утримання  автомобільних  доріг  в  Кіровоградській
області.
Інформуть: Палівода  Олександр  Вікторович –  в.о.  заступника  начальника  з
експлуатаційного  утримання  доріг  Служби автомобільних  доріг  у  Кіровоградській
області;  Зорькін Анатолій Олександрович –  директор державного підприємства
“Агентство місцевих автомобільних доріг”

4. Про  лист  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  від  02  квітня
2021 року № 01-17/200/0.2 “Про руйнування штучної споруди”.
Інформує: Шаповалов  Владислав  Володимирович – секретар постійної  комісії
обласної ради з питань економічного розвитку та інфраструктури
Запрошен  ий  :   Зорькін  Анатолій  Олександрович  – директор  державного
підприємства “Агентство місцевих автомобільних доріг”

5. Про  звернення  Кіровоградської  обласної  громадської  організації
“Об’єднання болгар “Нашите хора” від 12 квітня 2021 року № 017.
Інформує: Шаповалов  Владислав  Володимирович – секретар постійної  комісії
обласної ради з питань економічного розвитку та інфраструктури

6. Про звернення депутатів Кіровоградської обласної ради восьмого скликання
до  Кабінету  Міністрів  України  з  приводу  вирішення  питань,  пов’язаних  із
припиненням експлуатації та ліквідацією Смолінської шахти ДП “СхідГЗК”.
Інформує: Шаповалов  Владислав  Володимирович – секретар постійної  комісії
обласної ради з питань економічного розвитку та інфраструктури

Перед початком розгляду питань, голова постійної комісії  запропонував
проголосувати за перелік питань.

Результати голосування:
“За” –  4
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 

ХІД ЗАСІДАННЯ

1. Слухали:  Інформацію в.о. директора департаменту фінансів Кіровоградської
обласної державної адміністрації Анжели Анісімової про внесення змін до рішення
обласної ради від 23 грудня 2020 року № 16 “Про обласний бюджет Кіровоградської
області на 2021 рік”.

За результатами обговорення вирішено прийняти відповідні висновки.
Результати голосування:
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“За” –  4
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 4
Прийняли висновок № 26 (додається).

2. Слухали: Інформацію  головного  спеціаліста  відділу  промисловості
управління інфраструктури Кіровоградської обласної державної адміністрації Світлана
Кравчук   про  програму  впровадження  регіональних  наукових  досліджень  у
виробництво у Кіровоградській області на 2021-2024 роки.

За результатами обговорення головуючий запропонував проект рішення обласної
ради “Про програму впровадження регіональних наукових досліджень у виробництво
у Кіровоградській області на 2021-2024 роки” направити на доопрацювання.

Результати голосування:
“За” –  4
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 4
Прийняли висновок № 27 (додається).

3. Слухали: Інформації  в.о.  заступника  начальника  з  експлуатаційного
утримання доріг Служби автомобільних доріг у Кіровоградській області Олександра
Паліводи і директора державного підприємства “Агентство місцевих автомобільних
доріг”Анатолія  Зорькіна  про  стан  ремонту  та  утримання  автомобільних  доріг  у
Кіровоградській області.

За результатами обговорення вирішено інформації щодо здійснення ремонтних
робіт на  автомобільних дорогах у Кіровоградській області взяти до відома.

Результати голосування:
“За” –  4
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 4
Прийняли висновок № 28 (додається).

З огляду на надані інформації щодо здійснення у 2021 році ремонтних робіт на
автомобільних дорогах у Кіровоградській області, враховуючи інформацію директора
державного  підприємства  “Агентство місцевих  автомобільних доріг”  Зорькіна  А.О.
стосовно здійснення ремонтних робіт на автомобільній дорозі загального користування
місцевого  значення  О120702  Дмитрівка-Чигирин  (межа  району),  тому  депутати  не
розглядали  лист  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  від  02  квітня
2021  року  № 01-17/200/0.2  “Про руйнування  штучної  споруди”,  оскільки питання,
порушені у зазначеному листі вже не потребують вирішення.
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4. Слухали: Інформацію  секретаря  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
економічного  розвитку  та  інфраструктури  Владислава  Шаповалова  про  звернення
Кіровоградської обласної громадської організації “Об’єднання болгар “Нашите хора”
від  12  квітня   2021  року  №  017  стосовно  можливості  організації  руху  рейкового
автобуса сполученням Голованівськ - Залізничне - Помічна - Кропивницький.

За результатами обговорення вирішено прийняти відповідні висновки, а саме:
1. З  метою  забезпечення  жителів  західних  територій  області  залізничним

сполученням з обласним центром та вільного доступу до якісних адміністративних і
медичних послуг, рекомендувати обласній раді направити листи народним депутатам
України  від  Кіровоградщини  щодо  сприяння  організації  руху  рейкового  автобуса
сполученням Голованівськ - Залізничне - Помічна - Кропивницький” з можливістю
продовження маршруту до м. Олександрія.

2. Рекомендувати Кіровоградській обласній державній адміністрації:
розглянути можливість участі  у грантових програмах для реалізації  проекту з

впровадження руху рейкового автобуса на засадах державно-приватного партнерства
із залученням  місцевих рад;

внести пропозиції стосовно можливих шляхів вирішення питання щодо розвитку
залізничного  сполучення  західних  територій  Кіровоградської  області  з  м.
Кропивницький.

Результати голосування:
“За” –  4
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 4
Прийняли висновок № 29 (додається).

5. Слухали: Інформацію  секретаря  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
економічного  розвитку  та  інфраструктури  Владислава  Шаповалова  про  звернення
депутатів Кіровоградської обласної ради восьмого скликання до Кабінету Міністрів
України з приводу вирішення питань, пов’язаних із припиненням експлуатації  та
ліквідацією Смолінської шахти ДП “СхідГЗК”.

За  результатами  обговорення  вирішено  погодити  запропонований  проект
рішення  обласної  ради  “Про  звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради
восьмого  скликання  до  Кабінету  Міністрів  України  з  приводу  вирішення  питань,
пов’язаних  із  припиненням  експлуатації  та  ліквідацією  Смолінської  шахти
ДП “СхідГЗК”.

Результати голосування:
“За” –  4
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Всього – 4
Прийняли висновок № 30 (додається).

Секретар постійної комісії Владислав ШАПОВАЛОВ


